

彩虹工程 2022年8月電子月報 Newsletter - August 2022

跨州更跨國 | BLISSFUL & BLESSED



Irene,你好。

喬媽媽,你好。

我知道你和丈夫Samuel信主後,愛主,服事主。彩虹工程到了你們的城市,需要住的地方,你們願意打開家門接待。彩虹工程是一個關懷腦癱、視障和自閉孩子的機構,這事工方向,與你的『福杯』事工無關,你本來已很忙,為什麼你們還願意支持……<mark>閱讀更多</mark>

Hi Irene.

Hello, Chiao Mama.

I know that ever since you and your husband Samuel believed in Christ, you've both lovingly served the Lord. Whenever RM coworkers visited your city, you were willing to open your home to them. RM is an

organization that cares for children with cerebral palsy, visual impairments, and autism. Given RM's focus is quite different from the ministry of "Blissful Cup" and you are very busy, why are you still willing to support us..... Read More

報告 Announcements

懇請大家為患有白化病及嚴重視障的黃自清同學提供獎學金,讓她可以完成學業,實現夢想。 (詳情請參看視頻:我的留學夢)謝謝大家!

Please financially support Helen to study abroad and realize her dream of promoting inclusive education opportunities for special needs children in China. (Kindly watch video: "Helen's Bold Dream" for your reference.) Thank you!

「由於疫情影響,多個城市被封城已超過兩個多月,大多數人都居家隔離,物價不斷上漲,食物 短缺,經濟、精神都承受極大的壓力……。

大部分視障大學都被通知回家上網課,不能留在學校了。

對於一些有特別需要孩子的家庭,因為封城不能出門工作,手停口停,經濟上幾乎陷入絕 境······」

彩虹的國内同工正在關懷他們,我們會繼續撥款資助這些有需要的家庭,作為疫情補助。請大家 代禱記念。有意捐款支持的彩虹家人,請到彩虹網站<u>www.RMissions.org</u>或直接把支票寄往: Rainbow Missions PO Box 40145. Bellevue WA 98015

請禱告記念國內的情況;更為有特殊需要的孩子一家代禱!謝謝!

Due to the pandemic, many cities have been closed for more than two months. Everyone is <u>quarantined at home</u>, and prices of daily necessities continue to rise.

Most of our visually impaired college students have to go home and take online classes. For some of the families with special needs children, no work means no income. Their financial situation becomes almost desperate. Our field workers are contacting them to show love and care. We will continue to grant support to these needy families as pandemic aid. Please pray for them. For those who want to donate and support, please visit our

website <u>www.RMissions.org</u> or send a check directly to: Rainbow Missions, POBox 40145, Bellevue WA 98015. Thank you!

請注意彩虹工程的網址已經更新為 <u>www.RMissions.org</u>, 歡迎大家瀏覽,認識、支持並參與我們服務中國特殊需要孩子與家庭的事工。謝謝!

Please note that our website has been changed to www.RMissions.org. You are welcome to visit us to get to know more about our ministry serving special needs children and their families in China. Thanks!

本月月禱會將於8月30日(週二)7:30-8:30pm 在彩虹工程辨公室舉行,歡迎出席。 You are welcome to join our monthly prayer meeting at RM Office, 8/30 Tuesday 7:30-8:30pm. Thank you!



當您在AmazonSmile購物,亞馬遜公司便會捐款給彩虹工程。

請支持我們,在AmazonSmile購物!

Increase donations for Rainbow Missions by AmazonSmile

When you shop at AmazonSmile, Amazon will donate to Rainbow Missions. Please support us every time you shop! https://smile.amazon.com/ch/51-0539619



Tithe.ly慈善網上捐款服務

我們最近與專為慈善機構提供網上捐款服務的Tithe.ly合作,歡迎大家在手機下載他們的應用程 式 https://www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSgVsc 作網上捐款。謝謝!

Recently we have partnered with Tithe.ly, a digital giving tool for charitable organization. Please feel free to download their app at https://www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSqVsc and donate with your mobile phone. Thank you.

配合捐款計劃 Boeing's Matching Fund Program

BOEING

彩虹工程已在波音公司配合捐款計劃中。若您是波音公司的員工,請透過此捐款計劃來幫助我們 事工的發展。您可從以下兩種途徑捐款:

- 配合捐款:波音公司會根據您所捐獻的數額而將相同的數額捐獻至彩虹工程。
- 義工時數: 若您在彩虹工程當義工(如步行籌款、籌款晚會、辦公室工作等。), 波音 公司將捐獻 \$10/小時。

Rainbow Missions is qualified to enter Boeing's matching fund program. If you are a Boeing emoloyee, please consider helping us by using Boeing's corporate matching program. There are two ways you can do this:

- Matching Donations. For every dollar you donate, Boeing will contribute a dollar.
- Volunteer Hours. When you volunteer at RM(helping out with program like Walkathon, Fundraising dinner, office work etc...), Boeing will donate \$10/hour.

FIND US









| (206)-734-7000

彩虹工程是2005年創立的501(c)(3) 非牟利機構,我們以神的愛服務中國殘障兒童和他們的家庭。

Rainbow Missions is a 501(c)(3) non-profit organization established in 2005. We serve children with disabilities and their families in China with God's love.